
Geachte College van Bestuur, 
 
Allereerst willen wij als Medezeggenschapraad (MR) De Wilgen u bedanken dat wij betrokken worden 
bij belangrijke besluiten rondom de samenwerking en ons advies gevraagd wordt.  
De MR is hiermee voornemens om positief advies uit te brengen tot het voorgenomen besluit over de 
directievoering artikel 11, lid 1, onder h van de Wet medezeggenschap op scholen (Wms) en artikel 
11, lid 1, onder i (Wms) naar aanleiding van uw brief van 20 april jl. Zoals eerder aangegeven per mail 
hebben wij deze brief 8 mei jl. ontvangen.    
 
De MR heeft een adviserende rol en naar aanleiding van de ouder bijeenkomst van 9 mei jl. zijn er 
een aantal zaken waar wij input op hebben ontvangen. We willen graag de vragen die hieruit zijn 
gekomen onder de aandacht brengen of nadere toelichting op ontvangen:  
 

- De Projectdirecteur is voor beide scholen evenredig aanwezig. De MR geeft de voorkeur aan 
vaste dagen zodat ouders op de hoogte zijn welke dagen de Projectdirecteur aanwezig is op 
basisschool De Wilgen. Communicatie met alle betrokkenen over de exacte taken, 
verantwoordelijkheden van de Projectdirecteur zijn essentieel;  
 

- Wordt de Projectdirecteur na een maand en een halfjaar geëvalueerd omtrent voortgang 
project, leiderschap en samenwerking?  

 
- Ouders vanuit De Wilgen verwachten een stevig management naast de Projectdirecteur om 

de belangen van De Wilgen goed te behartigen. Welke taken blijven bij het management? 
Krijgt het management hiervoor voldoende tijd/capaciteit per week? Hoe frequent komen de 
management leden van De Wilgen/ Tabitha bij elkaar voor overleg;  

 
- Ouders hebben aangegeven dat het behoud van de identiteit van De Wilgen essentieel is. 

Hoe kunnen we er samen voor zorgen dat unieke kenmerken gewaardeerd/voorgezet kunnen 
worden? Hierbij is een stevig management vanuit De Wilgen essentieel. Krijgt het 
management mandaat om daadkrachtige beslissingen te nemen?   
 

- Ouders geven aan dat de samenwerking/ directiewijziging geen negatieve invloed op de 
onderwijskwaliteit moet hebben. Een stevig management moet het kwaliteitsniveau van De 
Wilgen bewaken en waar nodig verbeteren. Wij hebben verder veel vragen ontvangen die aan 
bod zullen komen bij de effectrapportage. Wanneer kunnen wij deze verwachten?  

 
Nogmaals dank voor uw inzet en bereidheid de MR te betrekken bij het besluitvormingsproces.  
Wij zien de antwoorden op bovengenoemde vragen met belangstelling tegemoet om vervolgens ons 
definitieve advies uit te kunnen brengen.  
 
 
Met vriendelijke groeten,  
 
Namens de MR De Wilgen  
Sevim Cankilic 
Voorzitter  
 


